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名称 Name 特性和应用领域 Characteristics and Applications

胶衣
Gelcoat

间苯新戊二醇型胶衣

Maxguard™ NP XXXXXX S

低苯乙烯挥发技术，耐候性和耐水性能好，硬度高，光泽好，易于操作，适合高档游艇。

Low styrene emission gelcoat, good UV resistance and water resistance, high hardness and 
good gloss retention, easy application, for premium yacht.

间苯新戊二醇型胶衣

Maxguard™ GN XXXXXX S/H

高级船用胶衣，杰出的耐候性和耐水性，经英国劳氏船级社、中国船级社及中国渔业船舶检验局认证。

Premium gelcoat, excellent UV resistance and water resistance. It complies Lloyd’s, CCS and 
China fishing vessel rules.

耐候间苯新戊二醇型胶衣

Maxguard™ SX XXXXXX S

高级船体、甲板用胶衣，优异的抗冲击性能，优异的耐水性和耐候性性能，经英国劳氏船级社认证。

Recommended for boat construction (shells and decks), excellent impact resistance, very 
good water and UV resistance. It complies Lloyd’s rules.

间苯型胶衣

Enguard™ GE XXXXXX S/H

良好的耐候性和耐水性，中国船级社和中国渔业船舶检验局认证可用于一般船只和渔船。

Good UV resistance and water resistance. It complies Lloyd’s, CCS and China fishing 
vessel rules.

彩色珠光胶衣

Maxguard™ GM XXXXXX S

间苯新戊二醇型胶衣，有珠光效果，杰出的耐候性和耐水性，经英国劳氏船级社认证。

ISO/NPG base pearlescent gelcoat, excellent UV resistance and water resistance. It complies 
Lloyd’s rules.

树脂
Resin

低苯乙烯挥发船用树脂

Aropol™ M105  
Low Styrene Emission Resin

低挥发、优异的浸润性，长期可靠的应用历史，经英国劳氏船级社和挪威D.N.V认可用于造船。

Low emission, excellent wettability, reliable with long case history and complies with Lloyd’s 
and D.N.V rules for construction of small crafts.

通用真空灌注树脂

Aropol™ G105 Infusion Resin

通用真空灌注树脂，经英国劳氏船级社和挪威D.N.V认可用于造船。

General purpose infusion resin. It complies with Lloyd’s and D.N.V rules for construction of 
small crafts.

间苯船用树脂

Aropol™ K530TB Iso Resin

间苯型，符合英国劳氏船级社对造船的要求以及挪威D.N.V.对造救生艇的要求。

Isophthalic, complies with Lloyd’s rules for construction of small crafts and D.N.V rules for 
lifeboats.

改性环氧乙烯基酯树脂

AME™ 5500  
Modified Epoxy Vinyl Ester Resin

高性能、低苯乙烯含量、低收缩性、优异的表观效果、优异的防鼓泡性能，用于高级船用防水层。

High performance, low VOC, low shrinkage, excellent surface profile, excellent blister 
resistance, designed as high premium skin-coat resin for high performance boats.

通用手糊树脂

Aropol™ G 102

通用邻苯树脂，低粘度，对玻纤浸润好，通过劳氏船级社认证，可用于造船，适合手糊和喷射工艺。

General purpose orthophthalic polyester resin, low viscosity, good wettability, complies with 
Lloyd’s, suitable for custruction of boats with hand lay up or spay process.
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